
Geachte dames en heren,                                                                                 Spijk 19.08.2015

Bij deze wil ik als radiozendamateur reageren op uw wijzigingsvoorstel van het frequentie gebruik  
tussen 2300 en 2400 MHz.

De impact van het toelaten van een extra primaire gebruiker voor het besturen van onbemande 
vliegtuigen zal een zeer grote invloed hebben op de mogelijkheden voor de radiozendamateurs om 
actief te blijven in de 13 cm band. Doordat de drones op grote hoogte zullen opereren zullen de 
mogelijke storingen tussen de verschillende gebruikers niet beperkt blijven tot een gelimiteerd gebied 
zoals nu het geval is en zal het waarschijnlijk onmogelijk voor ons worden om nog verbindingen te 
maken.  Ook voor landgrens overschrijdend DX verkeer is het van groot belang dat het segment tussen 
2320 en 2322 MHz vrij blijft van enige “vervuiling”
Ik hoop dan ook dat deze wijziging niet zal worden geimplementeerd.
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